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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 
 
Acta número: 6/2020 
Data: 19 de juny de 2020 
Lloc: Telemàtica, en aquesta direcció https://meet.google.com/nxr-axvg-kea   
Horari: de les 10:30 a les 12:35 h 
 
Assistents: 
Representants de l’administració de la Universitat 
José Joaquín Gual Arnau, president 
Modesto Jesús Fabra Valls 
Andrés Marzal Varó 
Jesus Lancis Sáez 
José Luis Gordo García-Madrid 
M. del Carmen Pastor Verchili 
M. Victoria Camarero Suárez 
 
Representació de la part social 
Jordi Torner Mas (UGT) 
Pablo Jesús Rodríguez Cervantes (UGT) 
Jordi Pilar Campos (CCOO) 
Josep Manuel Quixal San-Abdón (CCOO) 
María Rosa Sos Peña (CSIF) 
Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 
José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 
José Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv) 
 
Assessors de l’administració de la Universitat 
Vicente Cervera Mateu 
Jose Carlos Martínez Moreno 
 
Assessors i assessores de la part social 
Mª Jesús Tirado Roldan (UGT) 
Marta Covadonga Mora Aguilar (UGT) 
Clara Eugenia Viciano Ferras (UGT) 
Fernando Vicente Pachés (UGT) 
Ana Ester Tomas Catalán (STEPV-Iv) 
Ana Mercedes Vernia Carrasco (STEPV-Iv) 
Oscar Coltell Simón (CSIF) 
Sergio Barrachina Mir (CSIF) 
Vicente Esteve Cano (CSIF) 
Ignacio Aymerich Ojea (CSIF) 
 
Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 
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Excusen l’absència 
Rafael Mayo Gual 
 
 
 

Ordre del dia 
 

1.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 
2.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del calendari acadèmic 
del curs 2019/2020. 
3.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del calendari acadèmic 
del curs 2020/2021. 
4.-Pla de retorn a l'activitat presencial a la Universitat Jaume I 
després de l'estat d'alarma per l'alerta sanitària generada per la COVID-19. 
5.- Torn obert de paraules. 

 

 
Desenvolupament de l’ordre del dia 

1. Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior 

El President pregunta a les persones assistents si volen fer al·legacions a la proposta d’acta 
de la sessió anterior de la Mesa Negociadora. No hi ha intervencions. El President manifesta 
que s’aprova la proposta d’acta per assentiment. 
 
A continuació el President i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que 
els Centres han portat a les distintes comissions de titulacions instruccions sobre els plans 
post Covid-19, dels diferents graus en els quals constarà quina  pressencialitat tindran. Quan 
estiga definit es portarà a Mesa de Negociació. 
La representació de CSIF manifesta que, està arribant a distintes titulacions que tingam 
constància, la informació de que ha de primar el pròxim curs la presencialitat, que la 
docència ha de ser amb mascaretes i guardant la separació de seguretat recomanada. Entenem 
que durant el primer semestre no hi ha que ser molt estricte. Pregunta si la docència de 
laboratoris ha de ser obligatòriament presencial. 
El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que l’UJI és una universitat 
presencial i apostem, per tant, per anar a una docència amb màxima presencialitat, sempre 
respectant les mesures de seguretat.  Les assignatures pràctiques han de ser preferentment 
presencials però no obligatòriament. Han de ser les titulacions les que dissenyen els seus 
plans de contingència sota els criteri d’apostar per una docència presencial, preferentment 
en els laboratoris. 
El Vicerector de Planificació, Coordinació i Comunicació, manifesta que la proposta es 
donar la major flexibilitat possible a les titulacions. La Generalitat Valenciana, està preparant 
un Decret en que obligarà  a les Universitats a la màxima presencialitat. 
La representació de CSIF manifesta que, les titulacions estan adoptant mesures distintes, no 
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uniformes, posa com exemple GAP i Medicina. També manifesta si es poden comprar més 
ordinadors pels alumnes i que no els porten de casa. Les pràctiques es tindrien que fer en les 
aules de docència per ser més grans. 
El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que encara no hem estudiat les 
propostes que fa cada comissió de titulació, quan ho estudiem tindrem en compte si 
compleixen les mesures de seguretat requerides. 
El Vicerector de Planificació, Coordinació i Comunicació, manifesta que en Economia i 
ADEM, també proposen que les pràctiques es realitzen en les aules docents. Comprar un 
ordinador per alumne es inviable i no es pot. 
 
A continuació el President de la Mesa, sol·licita que els dos punts següents s’estudien 
conjuntament. Cap assistent mostra el seu parer en contra. 
 
2.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del calendari acadèmic 
del curs 2019/2020 i 3.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació 
del calendari acadèmic del curs 2020/2021. 
 
El President manifesta que estos punts ja van ser tractats en una Mesa Tècnica anterior. El 
Calendari acadèmic del curs 2019/20, afegeix una setmana més. Sobre el curs 2020/21, la 
proposta es que els alumnes de primer curs en tots els graus inicien el curs el 28 de setembre 
i la resta de cursos el 14 de setembre. La idea es iniciar tots els cursos el 28 de setembre. 
 
La representació de CSIF, pregunta si han arribat incidències sobre els exàmens on line. 
El President, manifesta que si han hagut incidències l’examen s’ha repetit. 
 
A continuació el President pregunta als assistents si violen fer alguna intervenció més. Cap 
intervenció. El President manifesta que s’informen favorablement les modificacions dels 
dos calendaris acadèmics per assentiment. 
 
4.-Pla de retorn a l'activitat presencial a la Universitat Jaume I 
després de l'estat d'alarma per l'alerta sanitària generada per la COVID-19. 
 
El President de la Mesa, dona la paraula al Gerent. 
 
El Gerent manifesta que és un document dinàmic, es possible que el dia a dia ens obligue a 
fer canvis. El document recull les sensibilitats del Comitè de Salut i Seguretat Laboral. Els 
canvis produïts han segut per millorar la seguretat. Tot el personal ha de complir. El personal 
sensible, està exempte de venir a treballar, ara ja s’arrima la nova normalitat. Es donarà 
flexibilitat. L’exempció no sempre serà possible. El Teletreball ha funcionat molt be, ha 
segut molt positiu. Hi ha que començar a negociar el teletreball amb la representació 
sindical. Ja hi ha esborranys de modificació legislativa del teletreball. 
El personal que siga considerat com especialment sensible als riscos derivats de l’exposició 
al COVID-19 per trobar-se en un dels supòsits enumerats, haurà de contactar amb el servei 
de vigilància de la salut en vigilasalud@uji.es perquè aquest procedisca a una valoració 
individualitzada i a adoptar, si escau, les mesures preventives més adequades. No es possible 
recollir tota la casuística. És tractarà tot amb molta sensibilitat. 
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Persones que conviuen estretament amb una persona especialment sensible, fins ara han estat 
exempts de realitzar treball d’una manera presencial, aquestes persones s’incorporaran a la 
modalitat de treball presencial amb data no posterior a la finalització de la fase 3. La no 
incorporació al treball presencial sempre ha de suposar la realització de teletreball i la 
disponibilitat de la persona per a l’acompliment de funcions afins o similars a les pròpies del 
seu lloc de treball. 
Mesures de flexibilització per facilitar la conciliació de la vida familiar i laboral, Es tindrà 
en compte la situació del personal que tinga especial dificultat per a la conciliació familiar a 
l’hora d’establir la seua incorporació i els torns de treball. S’entendrà que hi ha dificultat 
especial per a conciliar la vida familiar en el supòsit del personal que tinga al seu càrrec fills 
o filles, o xiquets o xiquetes en acolliment preadoptiu o permanent, de 13 anys o menors 
d’aqueixa edat, o majors discapacitats, o bé persones majors dependents, i es veja afectat pel 
tancament de centres educatius o de majors. 
 
El retorn al treball presencial, la idea es extendre els criteris de la fase 3 fins agost, el canvi 
serà l’1 de setembre. El PAS, continuarà amb jornada setmanal de 3 a 5 dies amb horari al 
menys de presència de 9 a 14. 
 
El President, manifesta que totes les persones del PDI que es consideren vulnerables han 
d’informar al departaments i/o Titulacions, perquè intenten assignar-los docència on line, 
en cas contrari, hi hauria que adaptar els llocs de treball. Es van modificar els Reglaments 
dels concursos perquè els concursos siguen on line o presencials. 
 
La representació de STEPV-Iv, dona les gràcies al Gerent, ja que en la proposta presentada 
avui, es veu que s’han recollit les notes que es van tractar ahir. El més important es que les 
coses estiguen implementades. Que la justificació de la convivència amb persones 
vulnerables, que no burocratitze els tràmits igual que la convivència amb fills menors. 
Considerem molt important el tema de la comunicació i creem que hi ha que fer més del que 
es fa. Hi hauria que fer-se accions preventives de formació. 
 
El Gerent manifesta que una vegada ho aprove el Consell de Govern, s’enviarà un e-correu 
a tota la Comunitat Universitaria. Les mesures de formació al PAS i al PDI, son més 
factibles, a l’estudiantat, es més difícil, però prenem nota. 
 
La representació d’UGT, manifesta que el personal que ha de confeccionar els horaris han 
de saber quines son les persones vulnerables quant abans. També pregunta per la sala 
d’estudis de l’Escola, si va a estar tancada. També pregunta si es posaran cartells 
informadors sobre l’us de la mascareta i sobre estoc de mascaretes en les Consergeries. 
També que hi hauria que fer un comunicat sobre el calendari d’oposicions del PAS. 
El gerent, manifesta que el 31 de juliol es la data tope, si no s’inicia abans els tràmits, no 
s’arribarà i no seria considerada com persona vulnerable. La tramitació hi ha que iniciar-la 
el més prompte possible. Sobre la sala d’estudis de l’escola i tots els espais singulars, 
s’estudiaran u a u. S’estudiarà el de cartells informadors i sí, en les Consergeries hi haurà 
estoc de mascaretes per suplir totes les incidències. Es farà el comunicat del calendari 
d’oposicions del PAS. 
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El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que qui considera que es 
vulnerable, s’ha de posar en contacte amb la Direcció del departament o Titulació i que li 
otorguen docència on line. 
 
Vicente Cervera, manifesta que s’està treballant en una nova carteleria a posar en els edificis 
sobre les mesures de seguretat ( mascaretes, gel, distancia etc). 
 
El Vicerector d’investigació i transferència,  manifesta que conste en acta l’agraïment pel 
bon treball fet a Rafa Mayo, Andrés Marzal, Vicent Cervera, Rafael Vilar i Jesus Miralles, 
i el personal de la OTOP. 
 
La representació de CSIF, es suma als agraïments i pregunta sobre si en la nova carteleria 
es fa referència al professorat i a l’estudiantat i com es poden demanar les mascaretes. 
També que algunes persones qüestionen la vulnerabilitat d’altres persones i pregunten 
perquè no van a treballar. 
El Gerent manifesta que la nova carteleria serà genèrica i cada u sabrà si li afecta o no. En 
les Consergeries hi haurà com hem dit abans un estoc de mascaretes, però la gent ha de 
vindre amb ella des de casa. La vulnerabilitat hi ha que documentar-la a posteriori. 
 
La representació de CCOO, es suma a les felicitacions als redactors del document i 
manifesta que volem i farem el possible perquè el document es complisca, no valdran 
interpretacions restrictives. 
 
El President, pregunta si alguna persona més vol intervindré. Contesten que no. A 
continuació sotmet a votació el document. Pregunta en primer lloc, sobre vots en contra, cap 
vot en contra, a continuació per les abstencions, cap abstenció. Manifesta que s’informa 
favorablement per unanimitat. 
 
5.- Torn obert de paraules. 
 
La representació de CSIF, manifesta que la Consellera de Justicia, va manifestar en una Mesa 
celebrada el 17 de juny que les millores previstes de l’increment del 2% i del 0’3% es 
postergaven a pagar en novembre.  Pregunta si la UJI va a fer el mateix. També pregunta 
pels recursos informàtics al PAS. 
El Gerent, manifesta que nosaltres estem pendents d’autorització de la Conselleria. No 
teníem noticies de l’acord de la Mesa de funció pública. Sobre els recursos informàtics, hi 
ha que negociar-los. Es un gran cost el proporcionar recursos informàtics. 
 
La representació d’UGT pregunta sobre les aules i docència presencial, com es farà la neteja 
després de cada classe? També com es conjuguen els drets d’image del professorat en les 
classes en streaming, hi ha professorat que no vol que el graven. També sobre coses d’us 
compartit. 
 
El Gerent, manifesta que no tot està previst, tots anem aprenent. Moltes vegades les solucions 
es prendran sobre la marxa. Sobre l’us compartit, el borrador hauria de ser individual, hi 
hauria d’haver toalletes desinfectants. 
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El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que cada titulació determina 
la docència. Un professorat es deixa gravar altre no. El professorat que no vulga que el 
graven haurà de preparar el material didàctic per penjar-lo a la plataforma. 
La representació de l’STEPV, manifesta el seu agraïment als redactors del document. 
Manifesta que la UJI hauria de suspendre els processos selectius del PAS, després de la 
sentència d’un tribunal del contenciós administratiu d’Alacant, en que declara a una interina 
de llarga duració, com empleada pública fixa no funcionaria de carrera. No es el moment de 
continuar amb els processos, podria ser temerari. 
 
La representació d’UGT, es suma als agraïments per als redactors del document, incloent als 
membres del Comitè de Salut i Seguretat Laboral. Manifestant que hi ha que protegir les 
dades de les persones vulnerables. 
 
El Gerent manifesta que es convocarà una Mesa Tècnica per treballar sobre els processos 
d’estabilització del PAS i un altra sobre el teletreball. 
 
A continuació el President, pregunta als assistents si algú més vol intervindre. Cap 
intervenció. Dona per conclosa la reunió de la Mesa d’avui. 
 
 
 
Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 
 
El secretari, 
 

Vistiplau, 
El president, 

 
 


